
Verksamhetsberättelse för Klippans Dragkampsklubb – År 2024

1. Inledning
Under 2024 har Klippans Dragkampsklubb fortsatt sin utveckling från föregående år och 
fokuserat på att bygga upp en starkare medlemsbas, öka sin träningskapacitet och etablera 
sig tydligare som en aktör i Dragkampssverige. Med verksamheten nu igång på riktigt efter 
uppstarten 2023, har vi tagit plats både på träningsmattorna och i de officiella 
tävlingssammanhangen.

2. Styrelse och ledning
Styrelsen för 2024 har fortsatt med samma sammansättning som föregående år:

• Ordförande: Jessica Granqvist

• Sekreterare: Thomas Tornevall

• Kassör: Rebecca Granqvist

• Vice ordförande och ledamöter: Ej tillsatta

3. Medlemsutveckling
Vid årsskiftet hade klubben sex medlemmar. Medlemsbasen har ökat något jämfört med 
2023, och de första medlemsavgifterna började betalas in den 31 januari 2024. 
Åldersspannet bland medlemmarna sträcker sig från 10 till 75 år, vilket fortsatt visar att 
dragkamp är en sport för alla.

4. Tränings- och tävlingsverksamhet
2024 inleddes med samträning inför VM Indoor Dragkamp, där vi också deltog i februari – 
men i ett lag uppsatt av Löftadalens Dragkampsklubb. Detta blev ett viktigt steg för 
klubbens etablering och synbarhet på tävlingsnivå. Under våren har träningarna fortsatt i 
lokalen på Sågen, och vi har fått in fler deltagare som testat sporten.

Vi deltog i Smålandsserien med ett eget lag. I Elitserien fortsatte vi att representera andra 
lag då vi inte har full besättning för en egen uppställning – vilket är ett krav – under 
Hovmantorp/Unnaryds lag. Klippan saknar fortfarande 8 deltagare för att komplettera med 
eget lag för detta.

5. Evenemang och samverkan
Vi deltog på Fly'N'Ride i Ljungbyhed även detta år, under samma period som 2023 för att 
presentera och visa upp dragkamp. Klubben har deltagit i tävlingar under hela sommaren, 
och dessa insatser har ytterligare synliggjort dragkampen i regionen.



6. Aktivitet Förebygger (AF)
Samarbetet med Klippans kommun inom Aktivitet Förebygger har fortsatt under januari till 
första veckan i april 2024. Vi har fortsatt erbjuda träning för elever i Antilopenskolan och 
Pilagårdsskolan, vilket är en viktig del i vår strategi att nå yngre deltagare.

7. Ekonomi
Medlemsavgifter har nu börjat betalas in. Föreningens ekonomi har förbättrats något tack 
vare detta samt fortsatt bidrag från kommunen. Vi har dock fortsatt att delvis bekosta 
material och deltagande på egen hand.

8. Framtidsutsikter
Under hösten och vintern 2024 planerade vi att fortsätta rekrytera nya medlemmar och synas
mer i tävlingssammanhang. Vårt mål har varit att så snart som möjligt kunna ställa upp med 
ett fullt eget lag i officiella serier och bredda vår ungdomsverksamhet.


